
Zápis z mimořádné porady vedení konané dne 1. 11. 2016 

Přítomni: Malinka, Kohoutková, Novotná Buršíková, Šrubařová,  Rebok, Vičar, Regner, 

Veselý, Křenek, Dostál, Bartošek, Matyska 

Hosté pro první část: Machač, Kýnová, Bohumel  

1. Prezentace GIS 

 Kýnová přednesla prezentaci na téma munimap. Následně Bohumel doplnil informací 

o dalších aktivitách skupiny GIS. 

 Z diskuse k munimap:  

o Systém je součástí nového webu www.muni.cz, představuje výrazný pokrok 

proti předchozí situaci (rychlost, vstřícnost k uživatelům). 

o Záměrem pro nejbližší budoucnost je možnost vložit si vlastní data nad 

současné vrstvy, v plánu je také offline verze. Je žádoucí nad tímto principem 

postavit sjednocení systémů Kompas a munimap – Kompas jako munimap se 

všemi informacemi, které v pasportech máme (více vrstev, kontrola zobrazení 

přes přístupová práva).  

o Velmi žádoucí je verze pro mobilní aplikace.  

o Perspektivně vysoce zajímavá spolupráce s FI (a zapojení studentů fakulty) na 

navigaci nad datovými podklady o budovách. 

o Vičar zdůraznil potřebu mít munimap také v angličtině. Padl návrh oslovit 

katedru anglistiky na FF, jejich studenti by mohli pomoci (jedná se hlavně 

o jednoduchá hesla). 

o Munimap používá data z pasportů, jejich aktualizaci zajišťuje oddělení facility 

managementu na SUKB. Aktualizace při drobných úpravách (např. přesun 

pracovníků mezi kancelářemi) nejsou vždy propagovány zpět do databáze; 

využití více vrstev munimap by mohlo umožnit sběr změn a oprav přímo přes 

aplikaci a tím zvýšit kvalitu a přesnost (aktuálnost) datových podkladů.   

 V současnosti tvoří oddělení GIS 2,5 úvazků, intenzivně spolupracuje s celou divizí 

informačních systémů.  

 Munimap musí zůstat prioritou skupiny GIS, Kompas se pokusit převést na stejný 

princip. 

 Práce s mapami perspektivní oblastí pro zapojení do projektů – je třeba více zviditelnit 

skupinu GIS a její expertizu jak dovnitř, tak i vně ústavu. 

 Ředitel ocenil, že skupina GIS přišla na schůzku s vlastními konkrétními nápady.  

 

2. V druhé části proběhlo pokračování diskuse z celodenního zasedání ÚVT, zápisy 

budou vydány společně. 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska  

       

http://www.muni.cz/

